
CE认证中国--比奶吧更赚钱的新鲜牛奶机 自动售奶机

产品名称 CE认证中国--比奶吧更赚钱的新鲜牛奶机
自动售奶机

公司名称 东莞市健康一族自动售货机有限公司

价格 面议

规格参数 商品类型:牛奶
功能:制冷,加热

公司地址 东莞市 南城区周溪管理区将军路3号

联系电话 86-0769-23165910 13925556919

产品详情

中国独家  专利产品     新鲜牛奶售卖机   牛奶机

 【出口转内销产品】

功能介绍：

     该产品内有制冷系统，能保证新鲜的牛奶在低温环境中冷藏保鲜，消费者自备盛奶容器，投入
钱币后，就能购买到新鲜优质的牛奶。

     本产品是投资项目，只需万元的启动资金就能开始经营。

项目投资优势 ：免店铺 免人工 日日有收入   自动赚钱的机器人

适合安装的场所：学校，医院，生活小区，工厂，车站

更多详细资料，欢迎来电索取:0769-2316 5910

introduction of milk vending machine:

新鲜牛奶售卖机产品介绍：

它是一台能自动售卖新鲜牛奶的机器。经营者将新鲜的牛奶灌进牛奶桶内，然后运送到机器内，等待销
售。消费者可以投入纸币或者硬币，自助购买新鲜牛奶。

you put fresh milk into the machine and turn it on, then it can sell milk automatically.



automatic refrigeration system inside the machine, in order to keep milk fresh for a certain time in such a low
temperature condition.

for customers, they should take bottles themselves to the machine, insert a coin or swipe ic card, seconds later, they
can get a bottle of milk they want.

self-adjusted unit price, cheap and convenient popular milk vending machine

suitable installation site:

high-density living quarters, industrial parks, villages, schools and factory, hospital. super market.

机器适合安装的场所：学校，生活小区，生活超市，工厂，医院等

technicalparameters：

1. power source：ac115-240v,50-60hz

1.电源：ac220v,60hz

2. power rate：350 w

2.功率：350w

3. dimension：w900*d700*h2000mm

3.机器尺寸：w900*d700*h2000mm

4. payment method：coin+ ic card(can custom bill payment and coin change function, no area limited but extra cost）

4.支付方式：硬币+ic卡（能定制纸币支付，硬币找零，信用卡支付，二维码支付）

5. milk dispense speed:12l/min

5.销售速度：12l/分钟

6. time for washing and water consumption:3s

6.窗口清洗的时间长度：3秒

7. capacity of milk tank: 75lx2

7.牛奶桶的储存量：75l/桶*2个

8. capacity of water tank: 15l

8.水箱容量：15l

9.净重：225kgs  包装重量：245kgs  

10.体积：1.58cbm



 

features:

 【refrigeration system】a compressor inside machine, which can support
3℃-12℃constant temperature to keep milk fresh. constant temperature system: in
the winter, can guarantee the milk ice; in summer, it can guarantee the milk is fresh.机
器内部安装了压缩机，冷热恒温系统使机器能自动适应炎热的夏天和寒冷的
冬天，保证机器在不同的温度环境中都能正常售卖新鲜牛奶。
【stirring dasher】automatically milk stirring in a regular time(usually for 10s per
half hour)

 
【automatic washing】5s after customer takes bottle of milk, machine will
automatically wash the window and table-board. this function is made to ensure the
health of milk.

 【pc control mainboard:】adjustable unit price on mainboard,

perfect stability, nearly 0 stoppage.

 
 

 

【table-board】humanized design, very convenient for bottle placing

【milk tank replacement bracket】a small moveable bracket, usually inside machine,
when you replacing the full milk tanks, take is out to help you with replacement. easy
and fast. even a woman can finish it with a 100l tank.

 

【safety insurance】imported lock of automatic vendor is adopts for safety insurance

 
【stainless steel milk tank】304 stainless steel milk tank which is highly reached the
food standard, humanized four universal wheels make it easy in replacement and
washing after milk was sold out.

also wheels with lock. when place it well, settle it, tank can no longer move.
alternate function, need to pay extra

【lcd advertisement displayer】optional lcd advertisement player, a good way to
increase income
【gsm controller】this is an optional function, you can check machine working
performance and turnover with a text message.

or when something wrong with machine, you can receive a message automatically
send from machine.

本产品的加工定制是是，商品类型是牛奶，功能是制冷,加热，商品储量是150升，适用环境是均可，商
品种类是1种，产品类型是全新，外形尺寸是W900*D700*H1970（mm），电源电压是AC220V，50-60HZ
（V），额定电流是3.8（A），额定电压是AC220V（V），纸币容量是200张（张），可识别纸币是5元,1
0元,20元，硬币容量是3000（枚），可识别硬币是1元,5角，重量是225（KG），品牌是健康一族，型号是
HF-M150C，规格是75L,150L,200L,500L，压缩机功率是0.35KW
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